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Notulen: Overleg Wijkplatform Geleen-Zuid & de Kluis 
Datum: Donderdag 21 november 2024 
Plaats: Woonzorgcentrum Bunderhof, Beneluxlaan 1, Geleen 
 
Aanwezig: 17 deelnemers 
Afgemeld: 8 personen  
 

1. Opening en mededelingen 
Marcel opent de vergadering. 
Hierna zegt hij dat het bestuur van het Wijkplatform eindelijk compleet is. Naast een 
nieuwe penningmeester (Dietrich) is het bestuur aangevuld met 2 nieuwe leden, 
namelijk Annie en Erik. Annie gaat vooral helpen bij de organisatie van onze grote en 
kleine evenementen. Erik gaat voorlopig meelopen in het bestuur. Wellicht dat dit 
wordt uitgebouwd naar het voorzitterschap. 
Erik stelt zich hierna voor en geeft daarbij een doorkijk naar zijn carrière en zijn 
vrijwilligerswerk. 
Hierop merken de voorzitter en de secretaris op, dat zij blij zijn, dat het uiteindelijk is 
gelukt ook inwoners van De Kluis bij het Wijkplatform te betrekken. Het bestuur heeft 
nu 3 inwoners van Geleen-Zuid en 3 inwoners uit De Kluis. 
 

2. Presentatie Huis van de Wijk  
Deze mooie presentatie wordt gegeven door Manon. De gebruikte sheets zijn als 
bijlage toegevoegd. 
 
Na de presentatie volgen vanuit de groep nog enkele praktische vragen. Manon 
beantwoordt die vragen. 
Marcel bedankt haar hierna en stelt daarna de agenda verder aan de orde. 
 

3. Vaststelling notulen van het Overleg Wijkplatform van 28 september 

2024 

Notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

Opmerking: in verband met de geldende privacywetgeving worden in de toekomst 

alleen nog de voornamen van de sprekers vermeld. Bij de aan- en afwezigen worden 

enkel nog aantallen genoemd. 

4. Kerstplein 2024 

Jos meldt dat het Kerstplein wordt gehouden op 14 en 15 december 2024 op 

binnenterrein winkelcentrum Zuidhof. De bedoeling is dat daar een leuke Kerstsfeer 

ontstaat voor het winkelend publiek en hun kinderen. We proberen de kinderen actief 

te laten deelnemen met knutselen, tekenen, schilderen, cupcakes versieren enz. 

Verder komen de Kerstman en kerst-elfje. Met hen worden foto’s gemaakt. 
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Het wordt een kleinschalig evenement, maar we bekijken wel of we het in de 

komende jaren ook kunnen organiseren. Iedereen is welkom  

De organisatie bestaat uit het Wijkplatform; PIW en vrijwilligers, waarvan de meesten 

ook meehelpen bij de andere evenementen van het Wijkplatform.  

Fysiek en/of financieel is er hulp van winkeliers en van partners van de Zuidkamer. 

Vidar helpt ook mee met de opbouw. De communicatie gebeurt via de digitale 

kanalen van de basisscholen; via Onsgeleenzuid.nl en via posters en flyers. 

 

Manon zegt nog dat er komende zondag een Kerstmarkt is in het hoofdgebouw van 

Glana. Iedereen is van harte welkom. 

5. Vergaderdata 2025 

Volgend jaar vindt het Overleg Wijkplatform ook plaats op wisselende locaties in de 

wijk. De deelnemers worden vooraf op de hoogte gesteld. We beginnen steeds om 

19.00 uur. 

De volgende vergaderdata worden vastgesteld: 

• maandag 20-1-2025 

• dinsdag 20-5-2025 

• woensdag 17-9-2025 en 

• woensdag 19-11-2025. 

 

6. Activiteiten 2025 

Jos deelt mede dat vooralsnog de volgende activiteiten gepland zijn: 

• Vaststelling van de Begroting 2025 - planning Overleg 20 januari 2025 

• Evaluatie 2024 en Jaarplan 2025 - planning Overleg 20 januari 2025 

• Dag van de Wijk - deze wordt mede op verzoek van meerdere partners 

van De Zuidkamer iets vroeger gepland, namelijk op 1 juni 2025 

• De Buurtcamping - 25, 26 en 27 juli 2025 

• Kerst- en/of Sinterklaas activiteit - deze activiteiten zijn mede 

afhankelijk van het welslagen van het Kerstplein 2024; rekening houden 

met medio december 2025 

• De Buurtschouw – 1e kwartaal 2024  

• Jos merkt op dat de “Rondgang langs historische objecten in de wijken” 

op de Activiteitenlijst staat. Begin volgend jaar wordt hierover verder 

gepraat met o.a. Ton 

 

7. Kascontrole 2023 en 2024 

Leden van de commissie zijn Léon en Michel. Zij zullen het kasregister op vrijdag 13 

december 2024 controleren. 

 

Beide heren zijn de 1e keer lid van de Kascontrolecommissie en zullen ook in het 1e 

kwartaal 2025 het kasregister van 2024 controleren. 

Ton meldt zich nog aan als reservelid. 
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8. Buurtschouw 2024 

Er is een nieuwe werkgroep in het leven geroepen. Marcel, Jo, Jacqueline, Léon, Erik 

en Sjors zitten in de werkgroep. De 1e bijeenkomst is op 26 november a.s. In die 

vergadering worden de mogelijke problemen en hotspots in de wijken 

geïnventariseerd. Vervolgens zal de werkgroep – aangevuld met mensen van de 

gemeente en eventueel ZOwonen – die bezoeken. Dat staat gepland voor het 1e 

kwartaal 2025. 

Hopelijk heeft dat tot resultaat dat snel oplosbare problemen ook snel kunnen 

worden aangepakt en niet hoeven te wachten op de uitvoering van de 

werkzaamheden in verband met de revitalisering van de Wijk. 

Verderop in de vergadering vraagt Marcel nog aan Eugène of het Wijkplatform de 

knelpunteninventarisatie betreffende die 's ochtends is besproken kan krijgen. 

Eugène stuurt die naar de secretaris 

 

Bij dit agendapunt geeft Henri over de zorgen die ook de basisschool de Reuzenpas 

heeft over de verkeerssituatie rondom de school. De veiligheid is in het geding en de 

basisschool hoopt dat dit probleem zo snel mogelijk kan worden opgelost en dat niet 

gewacht hoeft te worden op verbeterwerkzaamheden in het kader van het 

opknappen van de wijk Geleen-Zuid. Hierna ontstaat nog een discussie over hoe de 

problemen zijn ontstaan en over mogelijke oplossingen die op korte termijn 

realiseerbaar zijn (bijvoorbeeld: eenzelfde wegenstructuur als bij Zuidhof, maar ook 

géén auto's binnen een bepaalde straal van de school). Conclusie is wel, dat het niet 

alleen gaat om civiel- en/of verkeerstechnische zaken, maar zeker ook om het slecht 

beïnvloedbare gedrag van de ouders, die hun kinderen naar school brengen. 

Marcel meldt nog dat op 27 november 2024 een gesprek is met de gemeente 

hierover.  

9. Informatie over projecten in Geleen-Zuid en De Kluis 

Bij dit agendapunt geven Marcel en Ton heel veel informatie over de Landelijke 

Erfgoed Vrijwilligersprijs waarvoor het project “Mijnverleden Staatsmijn Maurits” is 

aangemeld. Dit is het enige Limburgse project dat breed wordt gedragen in de 

provincie; tot en met de Commissaris van de Koning aan toe. Beide heren wijzen 

erop dat er nog gestemd kan worden en zij roepen de aanwezigen op dit alsnog te 

doen. 13 december wordt een besluit genomen. 

 

Jos wijst op het in het leven roepen van het Provinciaal Leefbaarheidsfonds. Dat 

fonds ondersteunt projecten die de leefbaarheid in wijken en dorpen zullen 

verbeteren. Van belang is dat inwoners, stichtingen en verenigingen subsidiegeld 

kunnen aanvragen voor projecten die bijdragen aan een veilige en gezonde 

omgeving. Hij meldt dat het Wijkplatform inmiddels nagaat of dergelijk subsidie 

verkregen kan worden voor zowel de Dag van de Wijk als de Buurtcamping. 

Waarschijnlijk komt er eerst vooroverleg en zal blijken of een aanvraag echt haalbaar 

is en aan welke voorwaarden de subsidieaanvraag moet voldoen. Zeker is wel dat er 

een steunverklaring van de gemeente nodig is. Dit wordt afgewacht. 

 



4 
 

Hierna bespreken Marcel, Eugène en Ton nog kort de stand van zaken van het 

project “Ontkluizen Keutelbeek”. Het gaat onder andere om de zeer drukbezochte 

bewonersavond op 25 september 2024, de bewonersparticipatie in de vorm van 3 

klankbordgroepen en de voorbereidingen en de verwachtingen voor het project 

(tracé; termijn etc.). 

 

Op vraag van Marcel en Jos om meer duidelijkheid en informatie over het project 

“Luuj maeke Gelaen-Zuid" wijst Eugene op de website van de gemeente 

(www.metsittardgeleen.nl) en op de infografics die onlangs is gemaakt. Hierop zijn de 

projecten weergegeven met een doorkijk naar de momenten van realiseren.  

 

Wouter zegt blij te zijn met de manier waarop de opening van het nieuwe gebouw 

van Daelzicht heeft plaatsgevonden. Vooral de aanwezigheid van veel direct 

omwonenden en partners in de wijk, was erg mooi om mee te maken. Inmiddels 

heeft de verhuizing plaatsgevonden. Ton biedt nog aan om informatie over o.a. de 

ontstaansgeschiedenis van de wijk te willen delen. 

  

Sjors wijst op het a.s. bestuursevent in het gebouw van Triade. Hij verwacht hier heel 

veel van. Vanuit deze groep zullen meerdere mensen aanwezig zijn en wellicht ook 

actief deelnemen. 

 

Jos wijst er hierna nog op dat het 2e wijkblad van 2024 klaar is en dat alle 

deelnemers een exemplaar kunnen meenemen. Het is weer een heel mooi document 

geworden, met heel veel artikelen voor onze inwoners. Bedoeling is dat het wijkblad 

medio december 2024 bij alle woningen, zonder “nee-nee-sticker”, is bezorgd. 

Léon vraagt aandacht voor de clientondersteuningsmogelijkheden. Hij is 

Onafhankelijk Client Ondersteuner en hij kan veel mensen (met name de ouderen) in 

hun vertrouwde omgeving adviezen geven en mensen in contact brengen met 

anderen. Ook kan hij – indien nodig – WMO-aanvragen verzorgen. 

10. Rondvraag 

Hiervan is geen gebruik gemaakt. 
 
Afsluiting 
 
Marcel bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.45 
uur. 
 
Deze notulen zijn vastgesteld in de vergadering van……………… 
 
De voorzitter,     De secretaris, 
 
--------------------------     --------------------------- 
 
Marcel      Jos 
 
2 bijlagen: 1) Presentatie Huis van de Wijk 2) Presentielijst 

https://www.metsittardgeleen.nl/


Presentatie Zuyderland 
Huis van de Wijk - Glana



Inhoud

• Het ontstaan van het huis van de 
wijk – Geleen

• Het doel van huis van de wijk

• Voor wie is het huis van de wijk 
bedoeld

• Invulling van huis van de wijk

• Samenwerking

• Toekomst



HET ONTSTAAN VAN HUIS VAN DE WIJK – 
GLANA 
2018 cursus ondernemen in het sociaal domein.

Aanleiding: 

1. “Andere” jongere vrijwilligers benaderen/ aantrekken

2. Betere inzetbaarheid locatie en diensten 

3. Herkenbaarheid Glana verhogen en drempels vanuit de wijk verlagen

4. Cliënten van Glana meer betrokken laten voelen in de maatschappij

Vanuit het Wijksteunpunt kwamen er steeds meer vragen van zelfstandig wonende ouderen o.a.

1. Lampen verwisselen

2. Hulp bij computer en administratie

3. Boodschappen, voedselbank 



HET ONTSTAAN VAN HUIS VAN DE WIJK - 
GLANA
Door onderzoek en gesprekken met verschillende partners: 

1. Huisartsenpraktijken 

2. Knooppunt informele zorg

3. Wijkplatform 

4. Zuyderland Thuiszorg 

Bleek dat er meer behoefte was aan ondersteuning op verschillende gebieden in de 
wijk.

Na afronding scholing en goedkeuring management opende het Huis van de Wijk 
op 14-1-2019 haar deuren.



HET DOEL VAN HUIS VAN DE WIJK

• De ouderen in de wijk zolang mogelijk 
zelfstandig thuis laten wonen waarbij ze de 
eigen regie blijven behouden. Het team van 
het huis van de wijk kan samen met de 
bewoner bekijken wat hij/zij nodig heeft om 
vervolgens het doel te behalen.

• Variatie diensten aanbieden: door vrijwilligers 
bij wijkbewoners

• Ontmoeten en verbinden met als middel 
Wonen/ Zorg/ Welzijn van binnen naar buiten 
en van buiten naar binnen.

• Participeren met partners in de Wijk om buurt 
bewoners met elkaar te verbinden.



VOOR WIE IS HET HUIS VAN DE WIJK 
BEDOELD

• Ouderen (65+) uit Geleen die nog zelfstandig thuis wonen maar wel 
ondersteuning nodig hebben door bijvoorbeeld wegvallen netwerk. 
(Overleden partner, kinderen ver weg wonen)

• Huishoudelijke hulp en Thuiszorg is soms niet voldoende



INVULLING VAN HUIS VAN DE WIJK

• Diensten voor wijkbewoners

• Informatie en advies aan klanten Huis van de Wijk

• Doorverwijzen naar andere partners

• Deelname aan centrale activiteiten door bewoners in de Wijk 
georganiseerd

• Aanbieden van ruimtes voor buurt en wijkpartners maar ook voor 
bewoners verenigingen/ clubjes

• Participatie in de wijkontwikkeling: Zuidkamer



SAMENWERKING



TOEKOMST

• Samenwerking in de wijk 
optimaliseren en instant houden

• Vernieuwen en organiseren, 
blijven ontwikkelen, creatief 
blijven denken. 

• Niet alles zelf willen doen maar 
“Samen Werken” 

• Meer verbinden met scholen 



Bedankt voor het luisteren
zijn er nog vragen?


